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PROTOKÓŁ NR XIII/25 

z XIII sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 31 stycznia 2025 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 09.00 do godz. 10.30  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Grzegorz Matyjasik, 

9. Marcin Mirosław, 

10. Michał Piotr Podstawka, 

11. Marek Leszek Rejmak, 

12. Daniel Walkiewicz, 

13. Anna Zabiegła, 

14. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Radni nieobecni: 

1. Dariusz Malik. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, Michał Hałasa - obsługa prawna UG.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad XIII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Następnie minutą ciszy uczcił Ś.P. Tomasza Młodnickiego sołtysa wsi Halinówka. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był on 

również udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

Wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady Sławomir 

Chudzik poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Dariusz Malik.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad XIII sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji 

z działalności w okresie między sesjami. 

6. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Gminy Wojciechów w 2024 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 1/2025) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 2/2025)  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z XI sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 

był udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Dariusz Malik. 

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 31 grudnia 2024 roku do 30 stycznia 2025 

roku. (Lista zarządzeń stanowi załącznik do protokołu) 
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 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeń i spotkań, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytań, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakończył ten punkt 

obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 W pierwszej części tego punktu informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciechów Sławomir Chudzik. Uczestniczył m.in. Koncercie Noworocznym, spotkaniu z 

Wicestarostą Lubelskim Iwoną Pulińską w sprawie pracy ośrodka zdrowia w Palikijach oraz 

godzin przyjęć lekarza, posiedzeniu Komisji Budżetowej oraz Zarządzie Wojewódzkim 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyło się jedno posiedzenie komisji: 

29 stycznia - Komisja Budżetowa. Posiedzenie poświęcone zmianom budżetu gminy na rok 2025 

oraz zmianom wpf. Radni zapoznali się z informacją Wójta dotyczącą realizacji inwestycji 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad pkt 6. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Gminy Wojciechów w 2024 

roku. 

 W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Gminy 

Wojciechów przedstawiali sprawozdania z działalności komisji e roku 2024. 

 

 
Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk 
1.1/2025) 
 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 

Mirosława Walat-Maciejka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji, które odbyło się w dniu 29 stycznia radni pozytywnie zaopiniowali 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej - druk nr 1.1/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 
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NIEOBECNI (1) Dariusz Malik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/63/25 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 2.1 /2025) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę  132.004,07 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 131.610,00 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 70.894,07 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 70.500,00 zł.  

Skarbnik omówiła także zmiany pozostałych załączników do uchwały.  

 Głos zabrał Wójt, który odniósł się do propozycji zmian w budżecie. Korzystając z okazji 

poinformował o zmianie dotyczącej obsługi prawnej Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 29 stycznia Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy na 2025 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

202 - druk nr 2.1/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Dariusz Malik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/64/25 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

Obrady opuściła radna Anna Zabiegła 

 

Ad. pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Na wstępie tego punktu porządku obrad głos zabrał Michał Hałasa – prawnik Urzędu 

Gminy Wojciechów. W skrócie zaprezentował swoją osobę. 
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 Rady Jarosław Zubrzycki zwrócił się do Wójta z peośbą o interwencję w zakładzie 

energetycznym dotyczącą regulacji oświetlenia drogowego. 

 Wójt poinformował, że Gmina interweniuje na bieżąco. 

 Następnie głos zabrał radny Marek Rejmak. Wystąpił z pytaniami dotyczącymi budowy 

wodociągu. Na jakim etapie jest wniosek na wodociąg, jaki jest przebieg sieci oraz czy jest 

możliwość przedłużenia istniejącej już nitki wodociągu? 

 Wójt wyjaśnił, że obecnie Gmina jest na etapie zapytań ofertowych. Jeśli chodzi o 

przebieg to wodociąg będzie usytuowany wzdłuż rzeki od miejscowości Wojciechów-Kolonia 

Piąta do Nowego Gaju i w Nowym Gaju wzdłuż drogi powiatowej w kierunku Nałęczowa. 

Odnośnie przedłużenia Wójt poinformował, że przedłużenie jest brane pod uwagę. 

 Radny M. Rejmak dopytał jeszcze o możliwość budowy wodociągu od m. Wojciechów-

Kolonia Piąta w stronę Sadurek. 

 Wójt odpowiedział, że jest to zależne od możliwości sfinansowania zadania. W tym 

momencie priorytetem jest budowa stacji uzdatniania i budowa wodociągu w kierunku remizy 

OSP w m. Wojciechów-Kolonia Pierwsza.  

 Uzupełniając wypowiedź Wójta Sekretarz poinformował, że Gmina przygotuje do 

ministerstwa pismo z prośbą o zwiększenie środków na budowę wodociągu. 

 Radny Daniel Walkiewicz w imieniu swoim oraz mieszkańców podziękował za realizację 

budowy oświetlenia wzdłuż drogi wojewódzkiej. Zwrócił się również z prośbą o regulację czasu 

oświetlenia ponieważ lampy świeca się także w dzień. 

 Wójt ponownie poinformował, że w tej kwestii podjęte są działania, tak by lampy 

świeciły w odpowiednich godzinach. 

 Odnośnie tematu oświetlenia głos zabrała Bożena Pajduszewska – Zastępca Wójta. 

Poinformowała o podjętych działaniach mających na celu scedowanie serwisowania i bieżącej 

obsługi oświetlenia np. przez lokalną firmę. Na dzień dzisiejszy takie usługi świadczy PGE, co 

jest bardzo kosztowne a PGE nie zawsze reaguje szybko. 

 Radny Michał Podstawka zapytał, czy coś wiadomo na temat rozbudowy światłowodu 

w miejscowości Nowy Gaj? 

 W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że na pewno działania będą podjęte. Termin zależy od tego 

kiedy firma, która realizuje budowę światłowodu wejdzie na teren.  

 Głos zabrał radny Dariusz Kołodziejczyk, który w imieniu swoim oraz nauczycieli, 

uczniów i mieszkańców podziękował wszystkim osobom, które były zaangażowane za remont 

budynku szkoły w Łubkach, który teraz stał się wizytówką. 

 Wójt wskazał, że największe podziękowania należą się tutaj Bożenie Pajduszewskiej  - 

Zastępcy Wójta, która wniosła swój ogromny wkład i wykazała się zaangażowaniem przy 

realizacji remontu szkoły. Koszt wykonania prac to 980.000 zł przy wkładzie własnym niewiele 

ponad 100.000 zł. 

 Ba pajduszewska podziękowała. Stwierdziła, że miarą sukcesu jest protokół odbioru, 

który został podpisany bez uwag. Oprócz tego, co zdarza się bardzo rzadko w komisji 

odbiorowej była osobiście Pani Wicedyrektor Lubelskiego Wojewódzkiego Biura Konserwatora 

zabytków. Konserwator obiecał, że będzie promował ten zabytek. 

 Rady Dariusz Kołodziejczyk podziękował B. Pajduszewskiej za nadzorowanie tej 

inwestycji. Jego zdaniem, jeśli byłyby takie możliwości i pojawiły się środki z dofinansowania to 
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dobrym uwieńczeniem tej inwestycji byłby jeszcze remont schodów oraz opaski 

odwodnieniowej. 

 B. Pajduszewska zapewniła, że zwróci na to uwagę i będzie szukała jakiegoś rozwiązania, 

co nie jest łatwe. Dodała, że należy uzbroić się w cierpliwość. 

 Innych pytań nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 Radny Tomasz Kowalski zwrócił się do Wójta z prośbą aby dopilnował, by światłowód 

był doprowadzony do nowego budynku Urzędu oraz GOK. 

 Sekretarz poinformował radnych i sołtysów o możliwości odebrania druku PIT-11. 

 

Ad. pkt 10 . Wolne wnioski i informacje. 

 Wójt poinformował sołtysów o terminie planowanej sesji sołtysów. 

 Odnosząc się do tematu azbestu i konieczności składania przez mieszkańców informacji 

oznajmił, że na następną sesję będzie zaproszony przedstawiciel Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska, który przedstawi sytuację związaną z odbiorem azbestu. 

 Wójt nadmienił, że obowiązek składania informacji o zalegającym azbeście jest już od 

kilku lat. Powinna być złożona przynajmniej raz do roku. Dodał, że kwestia odbioru azbestu i 

jego finansowania jest dużym problemem. 

 Przewodniczący Rady zaprosił radnych powiatu do uczestnictwa w sesjach Rady Gminy 

Wojciechów. 

 Wójt zwrócił się z prośbą o przekazywanie informacji na temat występujących 

problemów z oświetleniem. 

 Przewodniczący Rady poinformował o uruchomieniu nowej linii komunikacyjnej do 

Lublina. Poprosił o zabranie głosu Wójta. 

 Odnosząc się do tematu, na wstępie Wójt podziękował radnemu gminy Konopnica 

Kamilowi Piwowarczykowi, dzięki którego staraniom i rozmową z przewoźnikiem linia została 

uruchomiona. Trasa biegnie od Szczuczek, przez Łubki, Wojciechów i Palikije do Lublina. Wyraził 

nadzieję, że w przyszłości uda się stworzyć taką komunikację powiatową. 

 Głos zabrał radny Marek Rejmak. Zapytał o kwestie związane z zimowym utrzymaniem. 

Zapytał, dlaczego usługi świadczy firma zewnętrzna podczas gdy gminne ciągniki stoją na 

parkingu oraz czy było zasadnym odśnieżanie, kiedy nie było jeszcze opadów śniegu? 

 Wójt zaprzeczył. Takiej sytuacji nie było. Jedynie z powodu awarii jednego z ciągników 

był on na krótko wyłączony z użytkowania. Gmina jest wspomagana firmą zewnętrzną, 

zabezpieczając się w ten sposób na wypadek ataku zimy. Zaznaczył, że opinie mieszkańców są 

różne a działania związane z zimowym utrzymaniem są głównie chwalone. Wójt dodał, że w 

tym sezonie i w związku z tym, że opady śniegu były małe ale za to nawierzchnie dróg oblodzone 

działania nakierowano na usuwanie śliskości i oblodzeń. Koszty nie będą większe od kosztów z 

zeszłego roku. Gmina dysponuje dużym zapasem soli i piachu. 

 Głos zabrała B. Pajduszewska – Zastępca Wójta, która uzupełniła wypowiedź Wójta. 

Poinformował, że zarówno rozeznaniem ryku jak i przygotowaniem zapytań ofertowych 

zajmuje się insp. Anna Śmigielska. Rynek jest bardzo szczegółowo przeszukiwany. W tym roku 

udało się bardzo tanio zakupić sól drogową. Robiona jest odpowiednia wzmocniona mieszanka 

soli i piachu 50/50. W tym roku wahania temperatur sprawiają, że nie ma śniegu ale za to są 
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oblodzenia na drogach. Mając na uwadze bezpieczeństwo i życie ludzkie w tym roku drogi 

obsypane są praktycznie całymi odcinkami a nie tylko łuki. 

 Biorąc pod uwagę to, że w tym sezonie zimowym występowała głównie gołoledź to 

zdaniem radnego M. Rejmaka nikt nie ma wątpliwości, że takie działania faktycznie były 

potrzebne i wykonane były wzorowo. 

 Odnosząc się do tematu radny Tomasz Kowalski stwierdził, że nie pamięta aby w którym 

kolwiek poprzednim roku drogi były aż tak dobrze utrzymane. Zarówno odśnieżanie jak i 

posypywanie. Już przed godziną 7mą rano drogi były gotowe do użytkowania. Przekazał 

podziękowania Zarządowi Gminy. Natomiast jeśli chodzi o wydatki na zimowe utrzymanie radny 

oznajmił, że jest to kontrolowane oraz było analizowane przez Komisję Budżetową. 

 Sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta zgłosiła problem z oświetleniem na odcinku za 

lasem. Podziękował za przywrócenie oświetleni oraz za zimowe utrzymanie, zwracając uwagę, 

że reakcja na zgłoszenia byłą bardzo szybka. 

 Wójt poinformował, że na stanie Gminy znajduje się już brygadówka, która będzie 

służyła do utrzymania czystości i porządku. Podziękował radnym i Skarbnik. 

 Zastępca Wójta poinformowała, że kierownik OPS przygotowuje wniosek o 

dofinansowanie na zakup busa. Pozyskanie takiego pojazdu byłoby dużym ułatwieniem dla 

Gminy i rozwiązałoby kilka problemów. 

 Skarbnik podziękowała radnemu Marcinowi Mirosławowi, który był pomysłodawcą 

zakupu brygadówki. 

 Zdaniem Przewodniczącego Rady Sławomira Chudzika na ten sprzęt przydałyby się 

jakieś garaże. 

 Wójt nadmienił o remoncie lecznicy, która jest przygotowywana dla pracowników 

gospodarczych w związku z budową nowego budynku GOK i OPS w miejscu dotychczasowych 

budynków gospodarczych. Dodał, że lada chwila na stronie pojawi się ogłoszenie o przetargu. 

Nadmienił również, że wszystkie prace związane z utrzymaniem posiadanego obecnie sprzętu 

nadzoruje Zastępca Wójta. Korzystając z okazjo podziękował pracownikom gospodarczym. 

 B. Pajduszewska przedstawiła informacje dotyczące remontu i zagospodarowania 

budynku weterynarii, wymiany pokrycia dachowego na garażach przy lecznicy. Poinformowała 

także o poszukiwaniu możliwości pozyskania środków na obecny budynek Urzędu. 

 Przewodniczący S. Chudzik poinformował o odbywających się spotkaniach zarządów 

OSP. 

 Na tym dyskusję zakończono, wobec czego Przewodniczący Rady przeszedł do 

ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 11. Zakończenie obrad  

Zakończenia obrad XIII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


